
Notulen van de vergadering van de Wmo-adviesraad Stede Broec van 17 juni 2024 

A g e n d a                                                                                                                                                      

1. Opening 
• Helaas heeft Marianne Veekman besloten te stoppen met haar werkzaamheden voor de Wmo-

adviesraad. Eenieder betreurt de beslissing van Marianne en bedankt haar voor haar inzet en 
toewijding gedurende de afgelopen jaren. 

2. Vaststelling van de agenda 
• Er zijn geen toevoegingen aan de agenda 

3. Vaststelling notulen van de vergadering van 13 mei 2024 
• De notulen van de vergadering van 13 mei 2024 worden ongewijzigd vastgesteld. 

4. Uitnodigingen aanvaard, uitnodigingen en terugkoppelingen 
4.1. Startbijeenkomst in SED-verband voor de verordeningen en beleidsregels van zowel Wmo als 

Jeugd op 30 mei, bijgewoond door drie leden van de Wmo-adviesraad 
• De bedoeling van de bijeenkomst was uitleg te geven over wat de status van een 

verordening is, toe te lichten wat regels en beleidsregels inhouden en wat de komende 
veranderingen zullen zijn. 

• Na de startbijeenkomst zullen nog twee vergaderingen in juli en augustus worden 
georganiseerd, waarna de concept-verordeningen in september aan de Wmo-adviesraad ter 
advisering zullen worden voorgelegd. 

• Belangrijkste wijzigingen die onder andere de aanleiding zijn voor de nieuwe Wmo-
verordening: 

• Het werken met arrangementen is niet langer toegestaan, 
• Er komt een nieuw normenkader voor huishoudelijke hulp, voor begeleiding en 

dagbehandeling. 
• Vanaf 2026 komt er een inkomensafhankelijke eigen bijdrage 
• Voor PGB zal gerefereerd worden aan de CAO ipv. het minimumloon 
• Ziekenhuis kan thuishulp direct indiceren 
• Opgemerkt wordt dat aan nieuwe Wmo-verordening wordt gewerkt, terwijl voor SB de 

beleidsnota-Wmo nog niet is vastgesteld 
• De nadruk zal gelegd worden op het bereiken van kwetsbare burgers ipv. de best 

bespraakte burgers 
• RGW (Resultaat Gericht Werken) wordt niet langer opgenomen in de verordening 

• Belangrijkste wijzigingen die aanleiding zijn voor de nieuwe Jeugd-verordening: 
• Implementatie van het rapport ’Hervorming van de jeugdzorg & het stelsel’. In dit 

rapport is een aantal redenen voor de stelselwijziging aangegeven:  
1. Aan het begin van deze eeuw maakte 1 op de 27 jeugdigen onder de 18 jaar 

gebruik van jeugdzorg. Dat steeg al snel naar 1 op de 10 in 2015 en 1 op de 7,5 op 
dit moment.  

2. De uitgaven van de jeugdzorg zijn flink gestegen (ook door stevige administratieve 
lasten). In 2019 werd circa €1,9 mld. meer uitgegeven dan in 2015. Dit is een 
stijging van zo’n 50%. 

3. Jeugdigen zitten langer in jeugdzorg. De gemiddelde trajectduur is in 2021 ten 
opzichte van 2015 met 35% gestegen bij jeugdhulp zonder verblijf. 
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4. We zien een stijging in vraag en aanbod van individuele ambulante hulp. Sinds 
2015 zijn er 1.500 nieuwe jeugdhulpaanbieders bijgekomen.  

5. Wachtlijsten groeien. 
• Jeugdhulp zal scherper omschreven worden met een accent op normalisatie. Deze 

omschrijving zal worden aangeleverd door het Rijk. 
• Een grotere nadruk zal komen te liggen op het beschikbaar houden van zorg voor de 

meest kwetsbare jeugd 
• Opgemerkt wordt dat geen recent cliëntervaringsonderzoek beschikbaar is. Een dergelijk 

onderzoek dient immers de basis te zijn voor nieuwe verordeningen.. 

5. Rapporten ontvangen en/of adviezen gevraagd of uitgebracht, ingekomen stukken 
5.1. Ter kennisname - Uitgebracht ongevraagd advies naar aanleiding van uw antwoord 

van 19 april 2024 op ons advies(november 2023) n.a.v. het  rapport ’Burger in 
zicht!’(april, 2023) van de Nationale Ombudsman om: 
• in de klachtenprocedure (op de website en op papier) te verduidelijken dat er slechts één  

klachtenprocedure is, beginnend bij de klachtenprocedure bij een (sub)contractor met als 
escalatie-mogelijkheid de gemeentelijke klachtenprocedure. 

• de gemeente zelf structureel geïnformeerd wordt over de klachten bij en over haar 
(sub)contractors 

• structureel bij te houden hoe vaak wettelijk reactietermijnen worden overschreden, en wat 
daar de oorzaak van is, 

• actief bij de burgers te informeren naar zijn/haar ervaringen bij het aanvragen van een 
Wmo-voorziening. 

5.2. Ter kennisname - uitgebracht ongevraagd advies n.a.v. de veranderende zorgbehoefte 
De vragen komen voort uit ontwikkelingen met betrekking tot vergrijzing, verzwaring van 
de zorgvraag, tekort aan beschikbare fysieke capaciteit, personele tekorten en afname  van 
het aantal mantelzorgers en vrijwilligers. 
• De adviesraad heeft de gemeente formeel gevraagd wat zij doet op het gebied van 

preventie. 
• Ook wil de adviesraad weten of de gemeente actief bezig is met bewustwording , 

eigenaarschap en zelf- of samenredzaamheid en op welke manier. 
• Daarnaast hoort de adviesraad graag in hoeverre de gemeente al meewerkt aan het 

integraal aanpakken van de personeelstekorten. 
5.3. Advies over Uitvoeringsplan “Bestrijding Eenzaamheid Onder Ouderen” 

Dit advies betreft een verzoek om een status-update over het in mei 2021 uitgebrachte 
advies over het (concept)uitvoeringsplan ’Bestrijding eenzaamheid’. 

6. Cursussen 
Voor de komende periode zijn geen cursussen gepland. 

7. Mededelingen en termijnkalender 
• Op 16 juli staat een gesprek met wethouder van der Ham gepland. Dit gesprek is op initiatief 

van de wethouder. 
• Op 4 september is er weer een regionaal voorzittersoverleg. 

8. Actiepunten en terugkoppeling van de werkgroepen 
• Werkgroep Toegankelijkheid 
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• Het nieuwe fotoboek met obstakels in Stede Broec zal in september worden gepubliceerd 
• Er wordt gezocht naar nieuwe leden om de werkgroep te versterken. 
• In september is er een gesprek met de werkvoorbereiders van de gemeente. Dit in verband 

met veiligheidsaanpassingen. 
• Seniorenraad.  

Geen zaken te rapporteren. 
• Focusgroep Jeugdzorg 

De komende periode komt de focus te liggen op de nieuwe Verordening Jeugd. 

9. Rondvraag  
• Over 6 weken zal naar de gemeente gerappelleerd worden als nog geen reactie van de gemeente 

is ontvangen op de uitgebrachte adviezen. 
• De gemeente heeft een voorlichtingsbijeenkomst georganiseerd over de eventuele komst en 

huisvestiging van asielzoekers, dit als uitvloeisel van de spreidingswet. Er zijn nog geen 
bindende besluiten genomen en het is afwachten wat er met de spreidingswet gaat gebeuren. 

• Gewezen wordt op het interview van wethouder Visser in het NHD over de te verwachten 
toekomstige tekorten van de gemeente SB. De Wmo-adviesraad besluit nog geen actie te 
ondernemen. 

10. De volgende vergadering is op maandag 16 september 2024 om 19.30.
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